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Consell de Barri del Guinardó 

  

Data:  16 de juliol de 2024 a les 19:15 hores.  

Lloc:  Casal Mas Guinardó – Plaça de Salvador Riera, 2 
 

  

Assistents:   
-Taula:   
Lluis Rabell  
Sergi Perea   

Regidor del Districte Horta-Guinardó  
Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó.   

Mila Casas  Consellera de Barri del Guinardó  
Elena Amat  
Joan Romero 

Gerent d’Horta-Guinardó 
Vicepresident del Consell de Barri del Guinardó  
 

 
 

Ordre del dia:  
1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la Vicepresidència del Consell de barri.  

2. Informació d’obres i projectes del Barri  

3. Torn obert de precs i preguntes.  

 
  

 

Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull d’acords.  
  
La Consellera del Barri, Mila Casas presenta els membres de la Taula: Lluis Rabell, 
Regidor del Districte Horta-Guinardó; Sergi Perea,  Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó;   
Elena Amat , Gerent d’Horta- Guinardó  i Agustí Xifre, actual Vicepresident del Consell 
de Barri del Guinardó. 
Inicia la sessió explicant que ella està en substitució de l’Exconsellera Sabrin Araibi 
que actualment és diputada a la Generalitat de Catalunya. A continuació dona pas als 
punts de l’Ordre del Dia. 
  

1. Renovació de la Comissió de Seguiment i la Vicepresidència del Consell de 
Barri.  
 

La Consellera de Barri explica les funcions i organització de la  Comissió de 
Seguiment. És l’encarregada de decidir l’ordre del dia dels Consells de Barri i de 
fer seguiment de temes i projectes plantejats al Consell de Barri. Està formada pels 
Grups Municipals del Districte que hi tenen representació; també en pot formar part 
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qualsevol entitat del barri que ho vulgui i qualsevol veí o veïna a títol personal.     
Pot participar tot ciutadà que ho desitgi, però sols els membres tenen dret a vot.  

S’han rebut 17 candidatures: Montserrat Cuxart Calafell, Ferran, Teresa Rodríguez 
Moreno, Joan Romero Sastre, Jordi Carrió Sabater, Rosi Mendiola Zamalloa, 
Francesc Carbonell Sastre, Leopold Magriñà Torné, Agustí Xifre Navarro, Carme 
Beltran, Neus Fornells, Geganters del Guinardó-Enric Pérez, Associació 
Comerciants Mercat del Guinardó- Lluís Oliveras Posa, Associació de Veïnes i 
Veïns Joan Maragall del Guinardó- M Alícia Palau Linford, Associació de botigues i 
professionals Eix Maragall- Montse Frechilla, Associació Nou Horitzó- Mercè Vidal 
Andreu i Associació Comerciants Via Guinardó- Artur García. 

Es procedeix a fer la votació en bloc i s’aprova per majoria simple: cap vot en 
contra, 6 abstencions i 25 a favor. Queda aprovada la candidatura de la  Comissió 
de Seguiment per majoria. 

Es procedeix a fer la renovació de la Vicepresidència del Consell de Barri.           
Les seves funcions són fer nexe entre l’Administració i el veïnat, vetllar pel retorn 
dels acords i les interpel·lacions, proposar la convocatòria del Consell de Barri i de 
la Comissió de Seguiment.  

L’actual Vicepresident, l’Agustí Xifre, ha decidit no seguir a la Vicepresidència del 
Consell de Barri i se li dona la paraula per acomiadar-se. 

En el termini establert només s’ha rebut una  candidatura, Joan Romero Sastre. 
Procedeix a fer la seva presentació. 

Es procedeix a fer la votació: cap vot en contra, una abstenció i 35 vots a favor. 
Queda aprovada la Vicepresidència del Consell de Barri. Pren possessió de la 
Vicepresidència el Joan Romero. 

 
2. Informació d’obres i projectes al Barri   

  
El Regidor del Districte, Lluís Rabell, explica les actualitzacions dels principals 
projectes i actuacions del barri: 
  
- Modernització del túnel de la Rovira: És un túnel que presenta moltes 

deficiències, sobretot pel que fa a la seguretat i que demana una 
modernització dels elements de seguretat estàndards, sortides 
d’emergències, senyalitzacions, etc. Suposa una necessitat  urgent atesa la 
funció de mobilitat que té. Aquesta remodelació és un preludi de la 
modificació que s’haurà de fer a la Rambla del Carmel. El projecte 
pressupostat està en fase de licitació, el pressupost estimat és de 17.4 M 
d’euros. Està previst que les obres s’iniciïn el 4rt trimestre 2024 amb una 
duració de tretze mesos aproximats.   

- Casal de gent gran de Torre Garcini: És un projecte de gran prioritat pel 
Districte, un projecte que el Barri fa molts anys que espera. Una rehabilitació 
de la masia Can Garcini i els voltants per què esdevingui un Casal de Gent 
Gran. Actualment, el projecte executiu es troba en tramitació tècnica, 
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esperen tenir el projecte executiu definitiu l’octubre del 2024. És una obra de 
4,35 milions d’euros amb un termini d’obra estimat de 19 mesos, amb 
possible inici d’obres el juny del 2025. S’ha de fer la rehabilitació que consta 
de planta baixa i dues plantes pis i la construcció de volum d’obra nova 
(ampliació) per acollir el casal. Així com l’arranjament i recuperació dels 
jardins de fora. Hi haurà una sessió informativa després de l’estiu 

- Pacificació del Passatge Llívia (Pl. Del Guinardó – C. Xiprer): 
Transformació total del carrer, amb la modificació de l’actual secció del carrer 
per tal que passi a ser una plataforma única amb la finalitat d’obtenir un eix 
de vianants que uneixi la Plaça del Guinardó i el futur Casal. Té un 
pressupost (no dotat) estimat d’execució de 2,8 milions d’euros amb un 
termini estimat d’obres d’onze mesos. El juny d’aquest any  es va rebre el 
projecte executiu definitiu i va passar en aprovació inicial a la Comissió de 
Govern. És important tenir ja el projecte encara que el pressupost no estigui 
dotat perquè així es pot executar, quan hi hagi dotació per fer una o les dues 
fases. 

- Remodelació integral de la piscina del CEM Guinardó: Obra executada 
entre el setembre del 2023 i el juny del 2024 amb un pressupost total 
d’execució de 800.000 euros. S’ha fet una renovació completa del vas de 
piscina adequant-la a la normativa vigent, construcció d’una nova sala 
tècnica soterrada, renovació de paviments, instal·lació d’una nova zona de 
pèrgoles, mòdul d’infermeria i taquilla d’entrada i control d’accés. Ja està 
oberta des del 4 de juliol.  

- Escales del Carrer de Llobet i Vall-Llosera: El projecte preveu la 
implantació de 4 trams d’escales mecàniques reversibles entre els carrers 
Garriga i Roca – Camil Oliveras, per tal de salvar el desnivell existent de 22 
metres. També es realitzaran unes escales convencionals. El projecte 
executiu es troba en fase d’aprovació administrativa, esperen tenir 
l’aprovació aquest juliol o setembre. Un termini d’obra  de 12 mesos. 
Pressupost estimat d’execució 4 milions d’euros aproximadament, projecte 
no dotat. 

- Rehabilitació de la part històrica del Parc del Guinardó: Una obra que ve 
dels Pressupostos participatius i s’ha fet una rehabilitació de tots els 
elements històrics, arranjant els jardins en terrassa que hi ha al voltant de la 
bassa, els canals, les escales i els murets i refent els camins malmesos i poc 
accessibles. A més de millorar la vegetació. Millora del drenatge de la part 
històrica i recuperació de la Font del Cuento. Les obres van començar 
l’octubre del 2023 a la part de la font per poder-la recuperar. Amb un 
pressupost total d’actuació 1,6 milions d’euros, les obres duraran fins al 
gener del 2025. Està previst a l’octubre fer la plantació si el decret de 
sequera ho permet. L’obra inclou la retirada superficial de restes d’amiant. 

- Renovació d’àrea de jocs infantils del Parc del Guinardó: La remodelació 
proposada respon als criteris del Pla del Joc pel que fa a la configuració i 
planificació territorial de les àrees de joc, evitant que a cada plataforma es 
trobi una petita àrea tancada i promovent un espai de joc més ampli, divers i 
accessible. Inclou jocs específics per a la petita infància. Actualment,            
el projecte es troba en fase de licitació, exactament d’avaluació d’ofertes.        
El pressupost total d’execució: 150.260 euros. El temps estimat de la durada 
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de les obres seria de tres setmanes, en principi seria a finals d’aquest any. 
Les dates d’execució són variables en funció del temps de subministrament 
dels jocs per part del fabricant. 

- Projecte de millora de la Plaça Catalana: Després d’avaluar amb els veïns 
quina seria la transformació s’ha acordat una manera de remodelar la plaça 
de manera senzilla per mantenir la centralitat de la font, renovació del 
paviment, replantat d’escocells, refer les jardineres i incorporació de bancs 
de fusta amb murets de contenció. S’ha realitzat un document d’encaixos i   
es preveu contractar la redacció del projecte executiu al mes de setembre. 
Pressupost estimat d’execució de 321.000 euros, 3 mesos d’obra i es faria al 
2025.   

- Projecte de millora del Carrer d’Amílcar (C. Comalada – Av. Mare de Déu 
de Montserrat): Durant l’any 2023 es van fer un seguit d’obres per la retirada 
de pals. Ara estan preparant un document d’encaixos, per poder-los proposar 
alguna cosa al setembre del què podrien fer amb el carrer. La proposta tindrà 
com a línies de treball l’ampliació dels espais per a vianants, la possible 
implantació d’arbrat i la revisió de l’enllumenat. L’actuació serà continuïtat de 
les obres realitzades l’any passat. Falta fer la descàrrega de les línies 
elèctriques, ja que aquesta part de l’obra ho ha de fer l’empresa corresponent 
no l’Ajuntament.  

- Soterrament de línies elèctriques del Barri: El pressupost estimat 
d’execució d’obra són 948.300 euros i un total de 45 pals. Al Carrer d’Amílcar 
(Comalada – Av. Mare de Déu de Montserrat), l’obra ja ha estat realitzada i 
està pendent de descàrrega per part de companyia dels 23 pals existents.    
Al Carrer de Garrotxa 1-8, 3 pals, obra civil executada, pendent descàrrega 
de la companyia. I al Carrer d’Ercilla 17-80 el projecte executiu redactat, 
pendent d’execució, 19 pals a treure.  

- Millora de l’accessibilitat i adaptació normativa de l’intercanviador de 
l’estació de Maragall (L4 i L5): És una obra que es troba executada,           
la Fase 1 (L4) entre el juliol 2020 - l’abril del 2022 i la fase 2 (L5) entre febrer 
2023 – maig del 2024. Amb un pressupost 14,4 milions d’euros. Com a 
principals actuacions inclou la instal·lació d’ascensors, escales mecàniques, 
la formació d’un vestíbul nou al costat Ronda Guinardó i el recrescut 
d’andana.  

- Obres d’estructura interior de les futures estacions de L9 i L10 de 
Guinardó i Maragall: L’estat actual és en licitació, el segon trimestre del 
2024 s’iniciaran les obres de construcció de l’estructura interior. Seran unes 
obres llargues que finalitzaran a finals del 2026. Les obres complementaran 
l’obra civil d’ambdues estacions, que ja compten amb els pous respectius 
excavats, així com les galeries de connexió amb el túnel. Posteriorment, 
s’impulsaran els projectes d’arquitectura i instal·lacions d’aquestes estacions. 
Té un pressupost de 14,7 milions d’euros. S’organitzaran sessions 
informatives per explicar al detall de les obres i la temporalitat per donar més 
exactitud. Es farà una reunió informativa el dilluns 22 de juliol a la Seu del 
Districte a les 17h.  

- Canvis en la zona regulada d’estacionament: En els darrers Consells 
havien insistit en la problemàtica del Barri de falta d’estacionament. S’han 
modificat per ampliar-les i així unir-les; Zona 17 Guinardó (zona sud) i Baix 
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Guinardó amb desbordaments els barris de Sagrada Família, Navas i Camp 
d’en Grassot. I la zona 23 Guinardó (zona nord) i Can Baró amb 
desbordaments als barris de Font d’en Fargues i Baix Guinardó. S’implantarà 
després de l’estiu. Els veïns afectats rebran una notificació a casa seva.  

- Estudi de viabilitat per a la construcció d’un aparcament soterrat a la 
Plaça Ramona Fossas: El planejament aprovat l’any 2010 preveia la 
construcció d’un aparcament soterrat amb 193 places per l’import de 2,88 
milions d’euros, on el resultat seria la construcció de l’aparcament A petició 
de l’AVV, l’any passat es va sol·licitar a BSM un estudi de viabilitat 
econòmica per a la construcció d’aquest aparcament, actualitzant l’anàlisi de 
l’entorn i l’anàlisi de la demanda, l’estudi ha tingut les següents conclusions: 
213 places per import de 7 milions d’euros aproximadament. S’han calculat 
dos escenaris que mostren que l’aparcament se situa lluny de poder 
recuperar la inversió amb Valor Actual Net negatiu de -5 milions d’euros i 6,7 
milions d’euros respectivament.  

- Pla de mobilitat Urbana (PMU) i Pla de Mobilitat del Districte: L’Àrea de 
Mobilitat ha iniciat la redacció del Pla 2025-2030 amb l’objectiu d’establir 
eixos, objectius, i actuacions de mobilitat, posant l’accent en les motivacions 
de la mobilitat. Durant aquests mesos està tenint lloc el procés participatiu, i 
un cop estiguin assentades les bases del PMU, es podrà començar la 
redacció del Pla de Mobilitat del Districte amb previsió de participació 
després de l’estiu.  

- Especialització de l’Institut Joan Brossa: Es transforma en el nou Institut 
de Formació Empresarial Barcelona, s’erigirà en referent de la formació 
empresarial en l’àmbit de l’administració i el comerç. El centre acollirà uns 
700 alumnes i comptarà amb 65 docents aproximadament. La seva vocació 
de servei es referma a través de col·laboracions amb més de 60 empreses. 

- Rehabilitació i cessió de l’edifici annex a la Masia dels Jardins Pla I 
Armengol: L’any 2023 van finalitzar les obres de consolidació estructural i 
rehabilitació de l’interior de l’edifici annex. S’està redactant la memòria 
valorada de l’adequació interior (mobiliari, lavabos...), per executar-ho al més 
aviat possible. Hi ha pendent un tema de planejament per canviar els usos 
actuals a usos culturals i que es pugui cedir a alguna entitat. Abans de 
finalitzar l’any es portarà a aprovació inicial.  

- Substitució del mur de contenció exterior del Centre Cívic del Guinardó: 
Projecte executiu en redacció, amb un pressupost estimat 102.000 euros. 
Termini estimat 3 mesos. Construcció d’un mur de contenció i fonament de 
formigó armat en substitució de l’actual de pedra existent a l’aparcament 
situat al costat est del Centre cívic.  

- Remodelació de les parets mitgeres en l’entorn del Mas Guinardó:    
Obra executada entre el febrer 2023 i el desembre del 2023 amb un 
pressupost final 491.000 euros. Ha consistit en un aïllament de les mitgeres 
per millora la qualitat tèrmica, la instal·lació de tres paquets de plaques 
fotovoltaiques integrades, pintat general i un reforç de la protecció en planta 
baixa per seguretat. 

- Substitució de fusteries i mampares al Casal de joves Girapells:       
Obra executada entre el novembre del 2023 i el desembre del 2023 amb un 
pressupost 47.868 euros. On s’ha substituït les fusteries exteriors a la planta 
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segona i les mampares de vidre interiors del Casal de Joves. S’han substituït  
4 finestres practicables i 2 mampares divisòries interiors formades per una 
porta i tram fix de vidre laminat.  

- Cessió de la coberta de l’edifici municipal situat al Carrer de Teodoro 
Llorente, 20 anys per al projecte d’una comunitat energètica: Cessió de 
la coberta de l’edifici municipal situat al C. Teodor Llorente, 20 (Casal 
Girapells) per al projecte de substitució, construcció, explotació i 
manteniment d’una instal·lació de generació energètica fotovoltaica 
d’autoconsum renovable per part de la Cooperativa Rocaguinarda. 
La concessió tindrà una durada de vint anys, prorrogables quatre anys més. 
El concessionari haurà de pagar un cànon en espècie, corresponent al 5% de 
l’energia generada, i l’òrgan gestor del contracte és l’Agència de l’Energia. 

- Substitució dels tancaments perimetrals dels solars municipals de l’Av. 
Mare de Déu de Montserrat 89-103 (Durga) i del Carrer del Doctor 
Cadevall 21-23: Obra executada l’abril del 2024 amb un pressupost total de 
40.400 euros. On s’ha realitzat la substitució dels tancats perimetrals 
existents (de simple torsió i en mal estat de conservació) per nous tancats 
metàl·lics de malla electrosoldada plastificada en verd.  

- Campanya “A Casa Teva” de l’Agència de Salut Pública de Barcelona: 
És una campanya d’informació, sensibilització i conscienciació ciutadana 
amb l’objectiu de reduir la presència de focus dels mosquits tigre a la 
propietat privada. S’intervé en primer lloc amb persones vulnerables, 
equipaments, i també s’intervé en la xarxa del clavegueram. Dues visites 
presencials a un mateix domicili, una primera informativa i pedagògica i una 
segona d’avaluació per tal de valorar si la intervenció ha estat eficaç. 

- Actuacions amb brigada durant l’any 2023: Total de 131 actuacions al 
barri. Per import de 93.000 euros. Arranjament de voreres, millora de guals i 
escocells, reposició de pilones, instal·lació de nous bancs.  

- Desbrossaments de Solars municipals 2024: Durant aquest mes està 
previst efectuar el desbrossament de 3 solars al barri, per un import de 700 
euros. Al Carrer de Brussel·les 5-33/ C. Dr. Cadevall 23-25; a la Ronda 
Guinardó 113 i al Carrer Art 881 – 931.  

- Altres temes d’interès que van sorgir a la comissió de seguiment: 
• Instal·lació d’un banc al costat de la parada de l’autobús a la Ronda 

Guinardó – Carrer de Vinyals: al passat mes de juny es va instal·lar el 
banc.  

• Petició de la Coordinadora d’Entitats, perquè s’instal·lés una pèrgola a 
l’escenari de la Plaça del Nen de la rutlla: s’està realitzant la memòria 
valorada i s’instal·larà abans de la pròxima festa major (maig del 
2025).  

• Pregunta sobre el projecte del clavegueró del Carrer Segle XX: s’ha 
fet una gestió amb BCASA, per saber quina era la situació i el cost 
que seria.  Fa uns anys que BCASA va redactar un projecte per a la 
construcció del clavegueram en aquest tram, no obstant això, no      
es va executar i actualment el col·lector existent és un clavegueró 
particular. Arran d’aquesta petició s’està fent la revisió del projecte 
amb BCASA. 
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• L’AVV del Guinardó i la Coordinadora d’Entitats van fer arribar al 
Districte un seguit de propostes de millora de la mobilitat al barri:      
El passat 10 de juliol va tenir lloc una reunió amb les entitats i el 
Departament de Mobilitat al Territori per tal de tractar totes les 
qüestions, s’anirà fent retorn. 

• Bar del Casal Mas Guinardó: La licitació està en procés valoració 
d’ofertes.  

  
3. Torn obert de paraules  

  
En primer lloc, la Consellera de Barri convida a intervenir les persones que han 
formulat preguntes per escrit. Informa que a la Comissió de Seguiment es va 
decidir que les intervencions han de durar màxim 3 minuts i no hi haurà replicà. 
Es contesten les qüestions i, si no és possible disposar de la resposta de forma 
immediata, s’informa que es farà arribar la informació al/la ciutadà/da a través de 
la modalitat escollida al full d’intervenció.  
 
Intervenció  Resposta  
Cristina Gràcia Joan, presidenta de 
l’Escola Torrent d’en Melis 
• Millores per l’escola, reforma dels 

lavabos, tenen un informe on 
exposa la situació global. És una 
escola important pel barri, on va la 
gran majoria d’infants del barri.  

• Projecte de patis, es troben en la 
llista, però no els hi toca fins al 
2026 

• Les instal·lacions estan malmeses, 
no tenen arbres per fer ombres, 
les temperatures de les aules són 
extremes i no es pot fer classe en 
condicions.  

Regidor: 
• Agafen l’informe i els diuen que 

des del Consorci els hi donaran 
resposta abans de marxar de 
vacances. Ell mateix parlarà amb 
el Consorci per que és un tema 
que s’ha de solucionar.  

Anna Mauri, mare de l’Escola Torrent 
d’en Melis  
• Problemàtica de la composició 

social de l’escola que fa que no 
sigui la primera opció del barri i 
que es vagin omplint les places al 
llarg de l’any i això complica la 
integració dels infants. Això 
s’agreuja amb el tancament de 
l’aula d’acollida. 

• Demanen inversió als polítics. 
• Dotar l’escola del pressupost 

necessari per incloure-la en el 
programa “Transformem els patis”. 

• Fer pressió per a que el Consorci 

Regidor: 
• Miraran amb el Consorci pel tema 

de l’aula d’acollida.  
• Pla Clima, no està tancat el llistat 

d’equipaments escolars per 
reformar. Aquest any s’han fet 24 
intervencions de climatització a les 
escoles.  L’any vinent es faran 30 
intervencions, encara no es poden 
especificar a quines escoles. 

• El programa “Transformem els 
patis”, es continuarà fent de cara 
l’any que ve i es faran 3 o 4 
transformacions de patis.  
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paralitzi el procés de matrícula 
viva durant el curs pels alumnes 
amb necessitat especials.  
 

Carles Pasqual, veí 
• Bar del casal Mas Guinardó, en el 

mes de març/abril s’estava licitant. 
Estem a finals de juliol i encara no 
se sap res. S’obrirà?? 

Gerent: 
• Va sortir la licitació el 30 d’abril. 

S’han presentat dos licitadors, 
estan en l’etapa de valoració 
d’ofertes. Demà (17/7) hi ha reunió 
on es tancarà el procés. Esperen 
que sigui abans de marxar de 
vacances sinó a la tornada. 

Joan Vidal, veí 
• El Cartipàs informa que es 

posaran en marxa els Consells 
d’equipaments, en concret el 
Consell del Mas Guinardó, quan 
es posarà en marxa? 

• I els Consells de Cultura i 
Educació quan es posaran en 
marxa.  

Conseller Tècnic: 
• Tots han estat convocats, menys 

el del Mas Guinardó perquè es va 
incloure per error. L’error serà 
subsanat en el següent Consell 
Plenari del Districte (24/7). El 
Casal Mas Guinardó, no ha de 
formar part del Cartipàs perquè té 
els seus propis espais de 
governança.  

  
Juan Antonio Domingo, veí 
• Carril bici de la Ronda del 

Guinardó no arriba enlloc i seria 
útil que es fes reversible i millorar-
lo fins que s’acabi la L9.  

• Pressupostos Participatius, que 
arribin a  tothom. 

Regidor: 
• Pressupostos Participatius. En la 

propera edició, a partir del 
setembre, canvien la publicitació 
per què volen que siguin més 
visibles i coneguts. Tindran una 
dotació de 30 milions d’euros a 
repartir entre els 10 districtes, a 
Horta-Guinardó seran 3 milions.  
Es  tancarà el plaç a la primavera 
de l’any vinent. Els projectes s’han 
d’executar en aquest mandat. 

• Carril bici no hi ha res inamovible,  
i s’ha de parlar en la Taula de 
mobilitat.      

 Leopold Magrinyà, AAVV Joan 
Maragall del Guinardó 
• Donen suport a la campanya de la 

Federació de Veïns de Catalunya 
sobra una nova ordenança de les 
terrasses veïnals , amb l’objectiu 
de fer front dels abusos del soroll i 
els horaris, que impedeixen el son 
dels veïns.  

• Donant suport a les campanyes 
que s’estan fent amb altres barris 

Regidor: 
• La campanya de la FAVB  per a 

una nova ordenança cívica,  les 
signatures s’han de fer ja per que 
només tenen dos mesos . Millor no 
esperar al setembre. Es pot signar 
a través del DECIDIM-Barcelona. 

• Respecte els autobusos turístics 
estan a sobre del tema. 

• La intervenció sobre els lavabos 
es farà ja.  
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del districte pel col·lapse 
d’autobusos turístics en llocs 
estratègics dels barris.  

• Donen suport a l’Escola Torrent 
d’en Melis en totes les demandes 
que han fet. 

• Agrair la concessió del terrat del 
Casal Girapells per la Comunitat 
energètica.  

 

Alicia Palau, AAVV Joan Maragall del 
Guinardó 
• Volen agrair al Sr. Rabell que hagi 

parlat de totes les demandes que li 
van fer des de la Comissió de 
Seguiment. 

• Els Consells de Barri haurien de 
ser el març i a l’octubre, perquè en 
les dates que s’han fet aquest any 
no han sigut bones. 

• La reposició del verd en el Parc 
del Guinardó. S’està regant amb 
aigües freàtiques, per tant, ja es 
pot repoblar el verd.  

• Urgent fer el Pla de locals buits i 
donar suport als comerços locals, 
especialment en el Carrer de Llívia 
i Carrer de Garrotxa per donar 
suport als comerços de proximitat, 
ja que es farà la pacificació.  

• Donen suport com a AVV. a les 
iniciatives associatives que ja 
s’han aplegat a L’Analògica i que 
al dia 19 tenen l’amenaça de 
desallotjament. Consideren 
important que les entitats es 
recolzin  entre elles i voldrien que  
es quedessin al barri.   

Regidor:   
• Els consells de barri estan 

previstos per la segona quinzena 
d’octubre i primera quinzena del 
novembre del 2024.  

 
Conseller tècnic:  
• S’està fent el Pla de 

Desenvolupament Econòmic del 
Districte i a finals d’any el podran 
donar a conèixer.  

 
Gerent:  
• Gràcies a les pluges, ja no estan 

en prohibició, però s’ha de mirar 
des del punt de vista de la 
jardineria per mirar quin és el 
millor moment per plantar 
determinades espècies. 

Teresa Rodríguez, AAVV Joan 
Maragall del Guinardó 
• Demanen al Districte que els ajudi 

per combatre la violència 
masclista. 

•  AAVV s’ha ajuntat amb l’AVV de 
La Font d’en Fargues, per 
recuperar la zona de La selva on 
han creat una plataforma per no 
perdre aquell espai verd pel barri.  

Regidor: 
• Donen suport i no poden baixar la 

guàrdia en totes les situacions de 
violència masclista, de gènere o 
vicaria. S’ha d’incidir en la 
conscienciació i la prevenció. 

• La Selva, és una propietat privada 
i tenen un projecte per construir 
una residència per a la gent gran. 
Es va interlocutar amb les 
propietàries i els hi van transmetre 
el neguit dels veïns i estan 
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disposades a tenir una reunió amb 
el veïnatge per parlar de la 
situació i arribar a una complicitat 
entre propietàries i veïns.   

Ricard Llança:  
• Carrer de Camil Oliveras estaria 

bé acabar-lo i reformar les 
escales.  

• Canvi de nom de l’estació de 
Maragall, per Els 15. I la nova 
estació de la Plaça Maragall es 
digui Plaça Maragall. 

Regidor: 
• Pel primer canvi de nom que es va 

proposar van rebre un no de ATM 
( Autoritat del Transport 
Metropolità). 

Gerent:  
• Escales del Carrer de Camil 

Oliveras. Ho tenen previst i està 
encarregat a BIMSA per fer la 
millora i decisió de quines escales 
són les més adequades. Si no 
poden ser mecàniques és farà una 
millora de les actuals. 

• Al setembre  compartiran un estudi 
sobre l’estat  de totes les escales 
del Districte. 

Tura Vallés, 
• Agraïm el Pla de Mobilitat, però 

esperem que el nou pla a la zona 
alta del barri sigui millor que 
l’actual, que no és bo. L’autobús 
que els porta sempre va ple i hi ha 
poca freqüència. 

• .Canvi de direcció a l’Av. Mare de 
Déu de Montserrat, amb únic 
sentit, seria bo revisar-lo per que 
es fa massa volta per accedir a la 
zona alta. 
 

Regidor:  
• Ho traspassen a la Taula de 

mobilitat.  

Francesc Carbonell, AAVV Joan 
Maragall del Guinardó,  
• La retirada dels  tres pals del 

Carrer de Garrotxa, segueixen les 
línies allà. 

• Remodelació del Passatge Llívia: 
es van fer al·legacions i es va 
demanar que l’execució es fes 
quan es fes la remodelació del 
Carrer Xiprer.  

• Estació L5 de Maragall és 
impossible pujar i anar amb cadira 
de rodes.  

• Dificultat de gir de L’H6 a la corba 
davant Escola Mas Casanovas. 
Això mateix passa al Carrer de 

Conseller Tècnic: 
• Projecte de remodelació del 

Passatge Llívia. Es va comentar 
amb BIMSA. La idea inicial és que 
quan es puguin les fer obres es 
facin seguides, no per fases. El 
projecte preveu dues fases, arribat 
el moment es pot tractar per veure 
com pot evolucionar. 

Regidor:  
• Es traspassa a la Taula de 

mobilitat. 
• BSM està fent altres valoracions 

d’aparcament al districte. 
S’intenten buscar altres solucions 
per les demandes i necessitats 
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Vinyals. 
• No estan d’acord amb la valoració 

de BSM sobre la demanda 
d’aparcaments.  
 

d’aparcament. 

Joan Ferrús, veí 
• Passatge Torre Garcini: fa dos 

anys es van mirar amb Districte 
totes les alteracions que s’havien 
de fer. Estem al 2024 i encara no 
s’ha fet res. S’han de fer les 
modificacions perquè la zona està 
molt malament: treure els pals , 
posar coixins limitadors de 
velocitat,..  La zona verda de Torre 
Garcini està bruta i en molt mal 
estat.  

• Passatge Garcini amb Carrer de 
Xiprer es va dir que es farien 
aparcaments amb motos. 

Conseller tècnic: 
• Neteja de Torre Garcini, s’han fet 

algunes. Si s’ha de tornar a fer , és 
farà. 

• Els pals en voreres no és ràpid de 
fer. S’han fet arranjaments de 
voreres, escocells i gual de 
vianant. Coixins berlinesos, es van 
descartar i es poden tornar a 
demanar. Li agafen en privat el 
detall de les intervencions.  

Lucia, Assemblea de Joves Girapells, 
• Denunciar al Districte sobre la 

decisió de la gestió del Casal de 
Joves. Se’ls hi va comunicar en 
una reunió que havien decidit 
posar el casal en mans privades, 
convertint així les entitats i veïnes 
en consumidores i no en agents 
que participen de les  decisions 
que afecten l’equipament públic. 
Això farà que canviï el seu 
funcionament i els hi prendrà 
llibertat i poder de decisió. No és 
la via per solucionar els problemes 
que hi ha actuals.  

Regidor:  
• No hi ha cap espai de titularitat 

municipal que es privatitzi, ja que 
tots continuen sent de titularitat 
pública. Determinades funcions 
d’un equipament públic es poden 
sotmetre a entrar a concurs i es 
poden licitar els serveis d’una 
empresa. És el cas del Casal de 
joves Girapells. Pot haver-hi un 
desacord si no agraden les 
propostes fetes, però no 
descontextualitzar el seu 
contingut. Canvia la gestió i es 
diversifica en model híbrid.  

 
Es dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 21:16 hores.  

    
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=6kJB0LTQM1g 
  

https://www.youtube.com/watch?v=6kJB0LTQM1g

